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Protokół z posiedzenia 

XVIII Sesji Rady Gminy 

z dnia 25 kwietnia 2012 r. 

Sesję rozpoczął o godzinie 16.10 Przewodniczący Rady Gminy pan Henryk Lesiński. 

Przywitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu Gminy oraz gości obecnych na sali. 

Obecni byli: 

Marek Borowczyk 

Jarosław Bytniewski 

Rafał Drzewiecki 

Tadeusz Lammel 

Henryk Lesiński 

Kazimierz Lesiński 

Tomasz Maćkowiak 

Jan Rajchelt 

Krzysztof Socha 

Krzysztof Świątczak 

Sławomir Urbaniak 

Aleksandra Wojciechowska 

Katarzyna Zaradzka 

oraz sołtysi: 

Jolanta Fludra 

Bożena Karolczak 

Czesław Książkiewicz 

Stanisław Lesiński 
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Eugeniusz Nowicki 

Ferdynand Nowicki 

Mirosława Rutkowska 

Grzegorz Siwek 

a także: 

Wójt Gminy – Bogdan Kemnitz 

Zastępca Wójta/ Sekretarz Gminy – Genowefa Przepióra 

Radca Prawny – Anna Woźniak – Tyczka 

Podinspektor ds. planowania przestrzennego – Anna Jaszczyńska 

Inspektor ds. ochrony środowiska i rolnictwa – Monika Nowicka 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – Mirosława Radzimska 

Asystentka projektanta firmy BDM PLUS – Justyna Kucharewicz 

Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania w sprawie  przyjęcia porządku obrad, 
który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Interpelacje radnych. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad z  poprzedniej Sesji. 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na ostatniej Sesji.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kleszczewo  w miejscowościach Gowarzewo, 

Krzyżowniki, Markowice, Śródka, Krerowo, Kleszczewo, Bylin. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie określenia warunków 

udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych od ceny sprzedaży lokali 

mieszkalnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kleszczewo w 2012r. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  zatwierdzenia „Planu Odnowy 

Miejscowości Krerowo”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w  sprawie  zatwierdzenia „Planu Odnowy 

Miejscowości Śródka ”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu wspierania i edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży. 

11. Działalność Ośrodka Pomocy Społecznej. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

12. Informacja przewodniczących komisji o tematyce posiedzeń. 

13. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

14. Zapytania i wolne wnioski. 

15. Zakończenie. 

W chwili głosowania na sali znajdowało się 11 radnych. 

Za przyjęciem porządku obrad głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad. 2 porządku posiedzenia 

Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad – żaden z radnych nie złożył 

interpelacji. 

Ad.3 porządku posiedzenia 

Przewodniczący Rady zapowiedział przyjęcie z protokołu z poprzedniej sesji. Żaden z 

radnych nie zgłosił uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Lesiński, przeszedł do 

głosowania. 

W chwili głosowania na sali znajdowało się 11 radnych. 

Za przyjęciem protokołu głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 

Ad.4 porządku posiedzenia 
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Sprawozdanie z wykonania uchwał przedstawiła Sekretarz Gminy. Sprawozdanie stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.5 porządku posiedzenia 

 Projekt uchwały Nr XVIII/132/2012, w sprawie uchwalenia zmiany studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Kleszczewo w 

miejscowościach: Gowarzewo, Krzyżowniki, Markowice, Śródka, Krerowo, Kleszczewo, 

Bylin przedstawiała pani Anna Jaszczyńska.  

Pani Jaszczyńska  przedstawiła zebranym załączniki graficzne oraz mapy w formie 

multimedialnej, poza tym poinformowała radnych o zmianie w uchwale, którą otrzymali, 

chodziło o zapis dotyczący załączników. Następnie głos zajęła pani Kucharewicz wskazując 

zmiany, które wprowadzono w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego. 

Radny Drzewiecki zapytał dlaczego zmiany dotyczą jedynie terenów aktywizacji 

gospodarczej, a nie uwzględnia terenów pod zabudowę mieszkaniową? 

Pani Jaszczyńska odpowiedziała, że zmiany  studium dotyczyły właśnie tylko terenów 

przeznaczonych pod aktywizację gospodarczą, bowiem tereny przeznaczone w  studium i 

planie pod budownictwo mieszkaniowe nie zostały w pełni  wykorzystane, na dzisiaj jest to 

ok. 38%. 

Radny Drzewiecki pytał także o skład Komisji Planistyczno Architektonicznej, dlaczego 

wybrana została ta wskazana w dokumencie? 

Pani Jaszczyńska poinformowała, że zgodnie z umową zawartą z gminą Kostrzyn, 

korzystamy z ich Komisji Planistyczno Urbanistycznej, jest to bowiem rozwiązanie bardziej 

ekonomiczne dla gminy  i prawo dopuszcza takie rozwiązanie. 

Radni nie mieli więcej pytań, Przewodniczący przeszedł więc do głosowania. 

W chwili głosowania na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
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Uchwała nr XVIII/132/2012 r. została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.6 porządku posiedzenia 

 Projekt uchwały Nr 133/XVIII/2012 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych od ceny 

sprzedaży lokali mieszkaniowych, przedstawiła pani Sekretarz. Projekt uchwały omówiony 

został podczas posiedzeń komisji. Radni nie mieli pytań, Przewodniczący przeszedł wiec do 

głosowania. 

W chwili głosowania na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała nr XVIII/133/2012 r. została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 7 porządku posiedzenia 

Projekt uchwały nr XVIII/134/2012  w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Kleszczewo w 2012 roku przedstawiła pani Monika Nowicka. Radni nie mieli pytań, sprawa 

ta bowiem była bardzo szczegółowo omawiana na komisjach stałych. Przewodniczący Rady 

Gminy zapytał czy  są jakieś ustalenia odnośnie gospodarstwa, które miałoby ewentualnie 

przyjąć zwierzęta odebrane rolnikom? Pani Nowicka odpowiedziała, że jest ustalone 

spotkanie w tej sprawie. W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący zarządził 

głosowanie. 

W chwili głosowania na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych.  

Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała nr XVIII/134/2012 r. została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.8 porządku posiedzenia 
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 Projekt uchwały nr XVIII/135/2012 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Krerowo”, przedstawił pan Wójt. Projekt 

uchwały omówiony został na posiedzeniach komisji, pan Wójt poinformował, że wniosek o 

dofinansowanie zadania - rewitalizacji otoczenia  budynku kościoła  w Krerowie  składał 

będzie proboszcz parafii Krerowo. Radni nie mieli pytań, Przewodniczący Gminy przeszedł 

do głosowania. 

W chwili głosowania na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała nr XVIII/135/2012 r. została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9 porządku posiedzenia 

 Projekt uchwały nr XVIII/136/2012 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Śródka”, również przedstawił Wójt. Projekt 

uchwały omówiony został podczas posiedzenia komisji, pan Wójt poinformował, że wniosek 

- remont świetlicy wiejskiej w miejscowości Śródka wraz z ułożeniem chodnika będzie 

składała gmina. Radni nie mieli pytań, w związku z czym Przewodniczący przeszedł do 

głosowania. 

W chwili głosowania na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała nr XVIII/136/2012 r. została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.10 porządku posiedzenia 

 Projekt uchwały nr XVIII/137/2012 dotyczącą przyjęcia Gminnego programu 

wspierania i edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży, przedstawiła pani Sekretarz. Pani 

Sekretarz poinformowała, że podczas posiedzeń komisji do projektu uchwały zgłoszone 

zostały następujące uwagi. 
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Podczas komisji Oświaty i Kultury radna Katarzyna Ratajczak stwierdziła, iż dzieci w III 

klasach szkoły podstawowej również biorą udział w konkursie wiedzy matematycznej 

Kangur. Jednakże po dokładnej analizie i rozmowach z dyrektorami szkół, nie proponuje się 

wprowadzenia zmian do   treści  projektu uchwały bowiem praktycznie jest to niemożliwe 

aby uczeń klasy III został laureatem tego konkursu, dodać należy, że  dla uczniów  klas III nie 

ma odrębnej kategorii, jest to kategoria  łączona klasy III i IV. Drugą uwagą na komisji 

wnieśli radni Katarzyna Zaradzka oraz Jarosław Bytniewski, którzy postulowali aby uchwała 

dotyczyła  dzieci i młodzieży uczęszczających do szkól artystycznych poza terenem naszej 

gminy. W tym przypadku po analizie  i konsultacjach z radcą prawnym nie uwzględniono 

propozycji, bowiem  wprowadzenie zmian związane byłoby z radykalną zmianą treści 

uchwały. Ponadto jeżeli dzieci z terenu naszej gminy uczęszczają do  tego typu szkół 

prowadzonych przez miasto Poznań  i spełniają kryteria, to mogą otrzymać nagrody lub 

wyróżnienia od  Prezydenta,  ponadto założeniem projektu tej uchwały jest promowanie 

uczniów szkół  na terenie naszej gminy i sposobu nauczania Radny Drzewiecki pytał czy w 

jakimkolwiek aspekcie uchwała została więc zmieniona? 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że projekt uchwały pozostaje w takim brzmieniu, w jakim 

przedstawiany był na komisjach i pozostaje bez zmian.  

Radny Drzewiecki pytał również czy Wójt ma jakiekolwiek obostrzenia jeżeli chodzi o 

przyznawanie  nagród? Czy musi być konkretna uchwała, aby on przyznał np. stypendium lub 

wyróżnienie?  

Pani Sekretarz wraz z radcą prawnym, odpowiedziały że  kwestie te regulowane są w formie 

uchwały. 

Radni nie mieli więcej pytań, Przewodniczący Rady przeszedł więc do głosowania. 

W chwili głosowania na sali znajdowało się 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała nr XVIII/137/2012 r. została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 11 porządku posiedzenia 
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 Przewodniczący Rady poprosił panią kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, 

Mirosławę Radzimską o przedstawienie działalności Ośrodka Pomocy Społecznej  oraz oceny 

zasobów pomocy społecznej. Pani kierownik przedstawiła w/w informacje w postaci 

prezentacji multimedialnej ( załącznik do protokołu). 

Ad. 12 porządku posiedzenia 

 Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

informacji o tematyce posiedzeń: 

Radny Urbaniak poinformował, że tematem posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty była 

działalność OPS oraz sprawy bieżące. 

Radny Lesiński poinformował, że tematem posiedzenia Komisji Finansowo Gospodarczej 

była działalność Zakładu Komunalnego - komunikacja gminna oraz sprawy bieżące. 

Radny Lammel poinformował, że tematem posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska była działalność Agencji Restrukturyzacji  i Modernizacji Rolnictwa  oraz 

sprawy bieżące. 

Ad.13 porządku posiedzenia 

 Następnie Przewodniczący oddał głos Wójtowi, który przedstawił sprawozdanie z 

działalności międzysesyjnej. 

• 29.03.2012r. - spotkanie zarządu stowarzyszenia „Schronisko”, na którym min. 

omówiono wykonanie budżetu za 2011 rok, 

• 30.03.2012r./ 14.04.2012r. – ćwiczenia straży pożarnej „Autobus 2012” 

organizowane przez OSP Gowarzewo oraz Komendę Miejską PSP w Poznaniu 

• 2.04.2012r. - Zgromadzenie Związku Międzygminnego Gospodarka Odpadami 

Aglomeracji Poznań 

• 4.04.2012r. - wręczenie w Urzędzie Gminy nagród i stypendiów za osiągnięcia 

sportowe: Alex Garbat, Szymon Bytniewski, Konrad Krzemiński – nagrody  oraz 

Dąbrówka Graczyk – stypendium sportowe 

• 4.04.2012r. - Zjazd Przedstawicieli Członków Stowarzyszenia Gmin i Powiatów 

Wielkopolski. Celem spotkania było uzyskanie przez Zarząd SGiPW absolutorium za 

2011 rok oraz przyjęcie planu pracy na 2012 rok. 

• 4.04.2012r. – spotkanie z dyrektorami szkół, tematem przewodnim był nabór dzieci 

do przedszkoli. Obecnie brakuje 27 miejsc dla dzieci w Tulcach oraz 7 miejsc w 
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Kleszczewie. Ościenne gminy również mają ten problem. Omawiano także kwestie 

utrzymania terenów zielonych przed szkołami. 

• 5.04.2012r. – spotkanie z dyrektorem ZTM – omówienie kwestii współpracy gminy z 

ZTM, Ustalono, że Gmina otrzyma do rozważenia propozycję współpracy w zakresie 

organizacji komunikacji publicznej. 

• 13.04.2012r. – obchody rocznicy Zbrodni Katyńskiej w Poznaniu 

• 14.04.2012r. – Turniej Samorządowców w siatkówce, gmina Kleszczewo zajęła IV 

miejsce, wygrała gmina Kórnik, miasto Poznań zajęło II miejsce. 

• 20.04.2012r. – konferencja naukowo-samorządowa pt. „Polskie Metropolie - 

dokonania i kierunki rozwoju. Wymiana doświadczeń krajowych i w wymiarze 

międzynarodowym w zakresie współpracy gmin aglomeracyjnych. Ogólna ocena 

organizatorów – zbyt mała frekwencja radnych. W programie otwarte posiedzenie 

Rady Metropolii Poznań.  

• 22.04.2012r. – Mistrzostwa Amatorskich Lig Piłki Nożnej –zwyciężyła drużyna z 

Obornik. 

Inwestycje: 

• Remont GOKiS –u, 

• Wysiew trawy na boisku w Krerowie – budowę boiska realizuje samorząd  wiejski. 

W urzędzie Gminy na tablicach informacyjnych można również uzyskać informacje 

na temat prowadzonych przetargów. Wójt poinformował również o dużych stratach w 

rolnictwie wskutek mrozów w trakcie zimy. Do tej pory do Urzędu Gminy wpłynęło 170 

wniosków, jest to ogólny areał 2641 tys. ha upraw ( pszenica, rzepak, pszenżyto, 

jęczmień), w związku z silnymi mrozami wystąpiły również duże straty w parku w 

Kleszczewie, wiele nasadzeń wymarzło, dlatego będzie trzeba uzupełnić ubytki. 

Ad.14 porządku posiedzenia 

 Następnym punktem obrad były zapytania i wolne wnioski do Wójta: 

• Sołtys Jolanta Fludra pytała kiedy autobusy z Kleszczewa, będą miały 

przystanek na pętli na Franowie a nie na Ratajach? Pan Wójt poinformował, że 

brak jeszcze jednoznacznych informacji, ale zapewne do czasu rozpoczęcia 

mistrzostw w piłce nożnej Euro 2012 inwestycja ta zostanie ukończona, 

przystanek tam będzie miała również gmina Kórnik. 
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• Radny Rajchelt pytał czy wiadomo coś na temat dróg nad trasą S5? Kiedy 

zostaną ukończone etc? Pan Wójt poinformował, że ostateczne oddanie 

wszystkich dróg i wykończenie całego projektu niestety prawdopodobnie 

wydłuży się w czasie. Radna Wojciechowska dodała, iż z jej informacji 

wiadukty mają być ukończone do końca maja 2012 roku, ale jeżeli chodzi o 

same zjazdy to na pewno potrwa to dłużej. 

• Radna Wojciechowska pytała o plac zabaw w Tulcach, kiedy zostanie załatana 

dziura w ogrodzeniu, aby dzieci tamtędy nie przechodziły oraz o sprawę 

trawnika na tamtym obszarze, kiedy będzie ostatecznie wysiana trawa w tym 

miejscu. Wójt odpowiedział, że ubytek w ogrodzeniu będzie naprawiony w 

najbliższym czasie, trawa również zostanie uzupełniona, być może należy 

także pomyśleć nad chodnikiem od szkoły do tego miejsca, aby dzieci nie 

wnosiły zbędnego piasku. 

W związku z brakiem dalszych pytań i dyskusji Przewodniczący Rady Gminy 

zakończył XVIII Sesję Rady Gminy o godzinie 17.20. 

 

Protokołowała                                                     Za zgodność z przebiegiem obrad 

Anita Pawlińska                                                   Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                           Henryk Lesiński 

 

 

 

 

 

 

 


